反商业贿赂承诺书

致: 北京飞机维修工程有限公司

- 1、我公司将严格遵守中华人民共和国相关的反商业贿赂法律法规,合法竞争;
- 2、我司与贵公司工作人员保持正常的商业交往,不以任何形式给予不正当利益,包括但不限于回扣、手续费、中介费、有价证券、免费旅游或度假、房屋装修、高档宴席和娱乐活动、报销各种消费凭证、赠送昂贵礼品、解决子女或亲属入学、就业等一切受益报偿等;
- 3、不给予"相关人员"(包括但不限于: 贵公司员工的近亲属及关系密切的其他 亲属和朋友、评标人员、贵公司聘请的招标代理机构及其工作人员等)上述 不正当利益;
- 4、不接受贵公司贵公司员工和"相关人员"在我公司做兼职、顾问等;
- 5、若贵公司员工和相关人员向我公司索要不正当利益,我公司将立刻拒绝该不 当要求,并立即将情况据实通知贵公司;
- 6、在贵公司提出要求下,我司将积极配合贵公司对有关商业贿赂情况的调查:
- 7、上述承诺事项均为本公司真实意思表达,若我公司违反上述承诺,自愿接受以下处罚:
 - (1) 贵公司有权取消我司的投标资格:
 - (2) 给贵公司造成的经济损失我司将予以赔偿;
 - (3) 构成犯罪的可提请司法机关调查处理,依法追究刑事责任。

投标人(盖章):

授权代表(签字):

Anti-commercial bribery undertaking

To:	Aircraft	Maintenance	and Engine	erina Corpo	oration (Am	neco Beiiina)

To maintain the fair, just and open competition environment built by your company, prevent commercial bribery in bidding purchase, we solemnly promise in the project of ______ :

- 1. We will strictly abide by laws and regulations related to anti-commercial bribery of People's Republic of China, compete with others legally;
- 2. We will keep normal business communications with your staff, do not give them any improper interests in any form, including but not limited to: kickbacks, handling charge, agency fee, marketable securities, free travel or holiday, building decoration, expensive banquet and amusement, pay for any expenses, give expensive gifts, give convenience to education or employment of their relatives, and other benefits, etc;
- 3. Do not give "relevant personnel" (including but not limited to: close relatives and friends of your staff, evaluation personnel, bidding agency you hired and its staff, etc) any improper interests;
- 4. Don't allow your company staff and "relevant personnel" do part-time job in our company, or as a consultant and so on;
- 5. If your company staff and "relevant personnel" ask for any improper interests, we will immediately reject and inform you the situation truthful;
- 6. According to your request, we will cooperate with your anti-commercial bribery investigation;
- 7. All the above are our real meaning. If there is a violation of these promises, we voluntarily to accept the following penalty:
 - (1)Cancel our tender qualification;
 - (2)Pay the economic losses caused to you;
 - (3)If constitutes a crime, it can be handled to judicial organ for criminal investigation.

Bidder:(Seal)

Representative:(Sign)